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  Darłowo, dnia 18 listopada 2020 roku 
 
 
BR.0002.10.2020 
 
 

Protokół Nr XXVI/2020 

z XXVI sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 18 listopada 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 1005. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 11 Radnych,                           
co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych                   
z prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym                      
na podstawie czego została sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
3. Radny Robert Ciszek potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach 
4. Radna Marzena Drzewucka nieobecna, usprawiedliwiona. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach 
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny, usprawiedliwiony. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/  
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Wiceprzewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
11 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Wiceprzewodniczący powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi Sołectw 
Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej 
przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Panią Violettę Kolanek – Skarbnika Gminy Darłowo 
Panią Annę Szynkowską – Borkowską – Sekretarz Gminy Darłowo.  
Panią Izabelę Sielską – Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. 
Pan Maciej Jabłoński - Radca Prawny.  
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan Wiceprzewodniczący powołał panią Renatę Lipicz. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 
szczególnych rozwiązaniach związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 
2020 r. poz. 374, z późn. zm.). 

 
Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 

obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione. Gmina Darłowo wyposażyła każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w tablety z Internetem oraz wszelkimi niezbędnymi narzędziami do brania udziału w 
obradach sesji prowadzonych w trybie online (zdalnym). 

 
 Każdy radny ma możliwość zabrania głosu, formułowania poprawek, składania 
wniosków i głosowania w czasie rzeczywistym. Wyposażenie każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w takie warunki techniczne dają Przewodniczącemu Rady pewność, że podczas 
głosowań na dzisiejszej sesji głosy zostaną oddane przez radnych zgodnie z prawem. 
Głosowania będą przeprowadzone tylko w trakcie posiedzenia w określonych momentach. 
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Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt 
chciałby złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Wiceprzewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
 
Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji 

poprzez zamianę kolejności punktów 11 na punkt 12 punktu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum oraz wybór sekretarza obrad. 
Porządek obrad: 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: z XXIV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 9 października 2020 roku 

oraz z XXV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 października 2020 roku.  
4. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                                   

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
5. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 
6. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXIV sesji Rady Gminy Darłowo oraz                     

w okresie między sesjami.                              
8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.  
9. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
10. Czas dla samorządu. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości 
Leśnica. Druk Nr 2/2020XXVI 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu (dotyczy działek nr 174 i 141/18 w obrębie Dąbki). Druk Nr 1/2020XXVI 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie gminy Darłowo. Druk Nr 3/2020XXVI  
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk Nr 4/2020XXVI 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Druk Nr 
5/2020XXVI 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk Nr 6/2020XXVI 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.                    
Druk Nr 7/2020XXVI  
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 
rok. Druk Nr 8/2020XXVI 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 9/2020XXVI 
20. Wolne wnioski i zapytania. 
21. Zakończenie sesji. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad ze zmianami, przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem 
alfabetycznym z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem 
proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.   
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
3. Radny Robert Ciszek  odpowiedział, że jest  ZA 
4. Radna Marzena Drzewucka była nieobecna 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 
 
 
W głosowaniu udział wzięło 11 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
11 głosów za przyjęciem ustalonego porządku obrad ze zmianami, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
4 nieobecne. 
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, 
że porządek obrad został przyjęty ze zmianami.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Przyjęcie protokołów z XXIV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 9 października  2020 
roku oraz z XXV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 października 2020 roku.  

Ad. 3.  

 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły z XXIV i XXV sesji 
zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powiedział, że wita jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkich na dzisiejszej 

sesji w trybie zdalnym, zarówno radnych jak i sołtysów oraz mieszkańców, którzy sesję 
obserwują.  Sprawozdanie jest za okres od 9 października  2020 roku,. W tym  okresie 
spotkałem wielokrotnie  się z  Prezes BSP Service Sp. z o.o. z panem Maciej Fronczak w 
sprawie podpisania  umowy na rewitalizację miejscowości Bukowo Morskie i Pęciszewko, 
umowa została podpisana 13 listopada 2020 r. inwestycja będzie realizowana w jak 
najszybszym czasie. 3 listopada spotkałem się z przedstawicielem firmy Apis Polska Sp. z 
o.o. która wygrała przetarg na budowę  ścieżki ruchowej wraz z przejściami na plażę                                      
w miejscowości Dąbki. Firma zajmuje się  wykonywaniem terenów rekreacyjnych placów 
zabaw, podpisaliśmy umowę w przyszłym roku będą trwały prace projektowe  w ciągu dwóch 
lat ścieżki ruchowej wraz z przejściami na plażę ma być wybudowana. Spotkałem się również 
z przedstawicielem firmy Aqua Mariny Dąbki, będzie to kompleks apartamentowców 
budowany w Dąbkach naprzeciwko Hotelu Delfin,  w ramach porozumienia między gminą a 
Aqua Mariną  Dąbki. Na koszt Aqua Mariną  Dąbki będzie przebudowana droga dojazdowa 
do morza. 23 października 2020 roku pan Marszałek Tomasz Sobieraj zaprosił mnie na 
spotkanie w sprawie ścieżki rowerowej w ciągu drogi 203 w stronę Ustki. Została podjęta 
akcja społeczna, żeby ścieżka była wybudowana w drogi przy obecnych pracach 
projektowych  jest to niemożliwe , wynika to z tego że mimo wielkiego poparcia 
mieszkańców  musiałaby  być  zmiana w pracach  projektowych co spowodowało by , że 
praktycznie projekt kończony na tą drogę nie pozwałaby na jej wybudowanie w ciągu 
minimum 2-3 lat tak maja rozpocząć się prace budowlane. Pan Marszałek zapewnił, że będzie 
starał się wzdłuż drogi 203 będzie starał się własnymi środkami wykonywać pewne odcinki 
ścieżek rowerowych. Ja zaznaczam, że dla nas jako dla Gminy Darłowo ważną rzeczą jest  
przede wszystkim bezpieczeństwo na drodze wojewódzkiej, bezpieczeństwo ruchu 
drogowego przede wszystkim i dla nas też to jest ważne, żeby ta droga była jak najszybciej 
wyremontowana, ponieważ jest w stanie katastrofalnym. Nadmienić należy, że w 
miejscowościach będą wykonywane chodniki, oświetlenie i na pewno Urząd Marszałkowski 
będzie prosił o udział gminy w kosztach przybudowy. Spotkałem się również z panią Edyta 
Pospychała z Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie w sprawie budowy sali gimnastycznej 
w Dąbkach. Szukamy środków na budowę sali gimnastycznej i  Urząd Marszałkowski daje 
nam możliwość pozyskania środków z PEFRON-u. Zmiana dokumentacji i dostosowanie jej  
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do szkoły dla dzieci niepełnosprawnych  wszystkich wymogów nie pozwala na złożenie 
wniosku w tym roku. Spotkałem się 12 listopada 2020r. również z panem Jakubem 
Pulikowskim  z architektem z Gdańska w sprawie zagospodarowania terenu przy Centrum 
Sportów Wodnych w Dąbkach. Robimy projekt zagospodarowania terenu wpisujących się w 
wytyczne  programu, który będzie  dostępny ze Środkowo Pomorskiej Grupy Działania.  
Bardzo ważna spraw odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora Gminnego Żłobka 
„Dziecięcy Zakątek” w Rusku 9 listopada odbyła się rozmowa kwalifikacyjna. Z pośród 
trzech kandydatów  została wyłoniona Pani Sylwia Jendrysiak  mieszkanka naszej gminy. 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo na dzień 18 listopada 
2020r. Środki do dyspozycji na rachunku podstawowym wynoszą 7 241 211,49zł. Wydatki do 
poniesienia w najbliższych dniach wynoszą 485 649,23  zł, są to faktury za usługi i zakupy do 
zapłaty.   
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na dwóch ostatnich sesjach 
Rady Gminy Darłowo, które się odbyły 9 października 2020 i 30 października  2020  podjęto 
19 uchwał wszystkie organy zostały przekazana do organów nadzoru do Wojewody 
Zachodniopomorskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej  nie wszczęto wobec uchwał 
żadnych postepowań nadzorczych. Wszystkie uchwały zostały przekazane  pracownikom do 
realizacji. 
Informacja Wójta o realizacji uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami od 
dnia 9 października 2020 roku radni nie złożyli  interpelacji.  
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 5 wnioski. Odpowiedzi udzielono na trzy   
wniosków, a dwie są w trakcie rozpatrywania.  
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 

Informacja Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie 
między sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan  Henryk Ignatowicz  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje 
z działalności w okresie między sesjami.  
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan  Henryk  Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, 

że zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej 
pandemii, podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić 
w firmie pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie 
zgłoszenia przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt nie zgłosił chęci udziału.  
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Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie 
i miejscowości Leśnica. Druk Nr 2/2020XXVI 

Ad. 11. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt   na początku przedstawił autopoprawkę do druku nr 2a. Powiedział ze poprawka 
dotyczy podstawy prawnej i została załączona do druków uchwał. W sprawie miejscowego 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Dąbki, Bukowo Morskie i Leśnice 
rozmawialiśmy  na komisji. Jest to jeden  z planów, który obecnie wykonywaliśmy w ramach  
małych planów, ten plan wchodzi w strefę uzdrowiska, w trakcie jesteśmy robienia planu 
Żukowo Morskie zrobiliśmy już strefę A uzdrowiska  czeka nas strefa B uzdrowiska myślę, 
że wkrótce rozpoczniemy prace. Plan był dwukrotnie wykładany wpłynęły cztery uwagi, trzy 
zostały uwzględnione uzasadnione, jedna uwaga niestety nie. Planista kierował się głównie  
wnioskami, które  wpływały i plan był opiniowany przez szereg instytucji. 
/Autopoprawka  stanowi załącznik nr 9a do niniejszego protokołu 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica.   stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Henryk Noworolnik  Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości 
Leśnica wraz z autopoprawką. 
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Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica wraz z 
autopoprawką ? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
6. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 

 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
Rada Gminy Darłowo podjęła

/Uchwała Nr XXVI.290.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i miejscowości Leśnica stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bukowo Morskie i 
miejscowości Leśnica wraz z autopoprawka.  

Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (dotyczy 
działek nr 174 i 141/18 w obrębie Dąbki). Druk Nr 1/2020XXVI 

Ad. 12. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział,  służebność ma być na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa, chodzi                                           
o wybudowanie sieci gazowej  ok 6 km na działkach 174 i 147/18 w obrębie ewidencyjnym 
Dąbki.   
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik                      
nr 15 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

Radny 

 
dotyczącą projektu uchwały. /Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/  

Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/  

dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu.  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
6. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „ Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
Rada Gminy Darłowo podjęła

/Uchwała Nr XXVI.291.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu.  
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Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Darłowo. Druk Nr 3/2020XXVI   

Ad. 13. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Darłowo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział  ze teraz zajmiemy się rozpatrywaniem szeregu uchwał dotyczących 
utrzymania czystości i porządku  na terenie Gminy Darłowo. Uchwała powinna zostać podjęta 
w tamtym roku, ale ustawa COVID-19 pozwoliła  nam na dochowanie obecnych warunków 
do końca tego roku. Jednocześnie musimy podjąć jeszcze przed nowym rokiem  uchwały 
dotyczące zmiany systemu  zagospodarowania odpadami. Jedną z pierwszych uchwał jest 
regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Darłowo, projekt był 
przedstawiany na komisji konsultacyjnej  z radnymi, ale także na komisji Rady Gminy. 
Regulamin przedstawia w jaki  sposób powinny być segregowane odpady. Wszystko zostało 
opisane dokładnie w regulaminie, który został  przedstawiony radnym. 
 
Opinia Sanitarna Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Sławnie  do projektu 
uchwały  w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Darłowo.  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
6. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
Rada Gminy Darłowo podjęła

/Uchwała Nr XXVI.292.2020 Rady Gminy Darłowo Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Darłowo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Darłowo. 

    
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk Nr 4/2020XXVI 

Ad. 14. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, ze chce przedstawić pokrótce uchwałę, która była omawiana także na 
komisjach jest to uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu zakresie odbierania 
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odpadów komunalnych  od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za ponoszona opłatę. W skrócie mówiąc jest to wyciąg  z regulaminu, który był 
poprzednio uchwalany  nazywa się szczegółowy jest to skrót  regulaminu i takie są wymogi 
do przedstawienia tych uchwał. 
 
Opinia Sanitarna Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Sławnie  do 
projektu uchwały  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  stanowi załącznik nr 
25 do niniejszego protokołu. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik 
nr 27 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                                        
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi ? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
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2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
6. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr XXVI.293.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/  

 uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę                                         za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  

 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty . Druk Nr 5/2020XXVI 

Ad. 15. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik nr  29 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że metoda opłaty za śmieci w śród mieszkańców została niezmienna 
liczymy od m3 zużytej wody na cele bytowe. Ten rok nam pokazał ze stawka jest                                       
nie wystarczająca ze względu na to że koszty zagospodarowania odpadów są znacznie wyższe 
niż się spodziewaliśmy. W tamtym roku od prognoz koszty zagospodarowania na innych 
wysypiskach śmieci są bardzo drogie, mamy określony deficyt  w tym roku                                                   
na zagospodarowanie  odpadami. Związku z powyższym musimy podnieść stawkę                                     
za zagospodarowanie odpadami komunalnymi, będzie wynosiła 7 zł za śmieci segregowane,   
w przypadku kompostowników będzie zwolnienie 1 zł od m3 defa kto będzie kosztowała 6 zł.  
Stawka podwyższona będzie za śmieci  nie segregowane, ponieważ od 1stycznia 2021 roku 
będzie wymóg segregowania przez wszystkich śmieci. W przypadku kiedy śmieci zostaną 
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stwierdzone niesegregowane  będzie naliczana kara administracyjna która będzie wynosiła                 
21 zł /m3  wody. Pan wójt powiedział również ze zmienia się sposób naliczania opłaty 
nieruchomości mieszanych, działalność hotelarska, turystyczna i dla niezamieszkałych gdzie 
tez taka działalność jest i będzie liczona od m3  zużytej wody. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty: 
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”.. 
6.  Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr XXVI.294.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu/ 

 uchwałę w sprawie uchylenia wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

 
Na tym punkt zakończono.  
 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Druk Nr 6/2020XXVI 

Ad. 16. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była również omawiana na komisjach zmieniamy sposób 
rozliczania, opłata była wnoszona za miesiąc z góry teraz jest go każdego 15 -go, każdego 
miesiąca następującego po miesiącu co  ułatwi nam prace w urzędzie. Zostanie zmieniony 
termin opłaty za domki letniskowe, które mieliśmy poprzednio do końca roku, a przy zmianie 
będzie to do 30 kwietnia opłatę uiszcza się w terminie 30 dni po wystąpieniu tych 
okoliczności.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”.. 
6. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „ Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 

 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła uchwałę w sprawie 

/Uchwała Nr XXVI.295.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty                                        
zagospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 
Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości  
Druk Nr 7/2020XXVI 

Ad. 17. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości  stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że jest o uchwała czysto techniczna przedstawiamy nowy druk  
dostosowany do poprzednich uchwał i do nowej ustawy, którą mieszkańcy będą składać 
deklaracje dotyczące  ilości zużycia wody, czy maja kompostownik czy nie, będą składać 
deklaracje odnośnie zagospodarowania odpadami komunalnymi.  
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Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości : 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”.. 
6.  Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „ Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 

 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr XXVI.296.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości stawki tej opłaty stanowi 
załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 
rok. Druk Nr 8/2020XXVI 

Ad. 18. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok  stanowi 
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zbliża się koniec roku i zaczynamy porządkować.  
Zwiększamy  dochody z tytułu ,, Przebudowy drogi  w miejscowości Rusko” dostaliśmy 
25 313,78 zł. Na przebudowę drogi powiatowej w miejscowości  z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych dofinansowanie wynosiło ponad 50 % także się opłaca. Dostaliśmy dotacje 
z Funduszu pracy na asystenta rodziny 1 700,00 zł. 
 Zmniejszamy dochody o 1 006 293,13 zł. Z dotacji na zadanie  ,,Przebudowa drogi w 
miejscowości Kowalewice” o kwotę 358 606,58 zł, jest to w wyniku przetargu i rozliczenia 
powyższego zadania. Z dotacji zaplanowanej na realizację zadania ,, Budowa szlaków 
kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” o kwotę 647 686,55 zł.  Zgodnie z pismem z 
Urzędu Gminy Sławno zadanie zostało przeniesione na 2021 rok i środki w prowizorium 
budżetu na przyszły rok zostaną zabezpieczone.  
Zmniejszamy wydatki o 1 662 293,13zł.na zadaniu: 

• ,,Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” o kwotę  
647 686,55zł. 

• ,, Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kowalewice”  o kwotę 358 606,58zł. 
• ,, Przebudowy drogi w miejscowości Rusko” o kwotę 66 000,00zł.  
•  w dziale turystyka 142 500,00 zł 
• z obsługi długu publicznego 2 500,00 zł. 
• dowożenia uczniów do szkół realizowanych przez urząd gminy  110 000,00 zł 
•  z edukacji opieki wychowawczej (wyjazdy na basen dzieci ze szkół) 110 000,00zł 
• utrzymania zieleni na terenie gminy  30 000 ,00 zł. 
• z działalności sportu 70 000,00 zł. 
• Z tytułu dożywiania i pozostałej działalności realizowanej przez GOPS 125 000,00 zł. 
Zwiększamy wydatki o 683 013,78zł.  
• Na utrzymanie cmentarzy 10 000,00zł. 
• Administracja (usługi, wynagrodzenia)  269 000,00 zł. 
• Dotacje dla szkół niepublicznych 350 000,00zł.  
• Asystenta rodziny 1 700,00 zł. 
• Zakupu energii ulicznej 20 000,00zł. 
• Dotacji na przyłącza kanalizacji  7 000,00zł. 
• Drogę w Rusku 25 313,78zł.  
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Dodatkowo zostały zmienione z godnie  z wnioskami sołectw środku z Funduszu                                     
w miejscowości Cisowo i Gleźnowo. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”.. 
6.  Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 

 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
/Uchwała Nr XXVI.297.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 19. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025 .  Druk Nr 9/2020XXVI 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że w wieloletniej prognozie finansowej te zmiany, które występują to są 
konsekwencje poprzedniej uchwały. W ramach dokonywanych zmian przychody nie uległy 
zmianie, rozchody nie uległy zmianie, dług nie uległ zmianie, aczkolwiek zmniejszono 
dochody majątkowe o 1 006 293,13zł.  Z tytułu tańszej realizacji drogi w Kowalewicach o 
358 606,58zł. Z przeniesienia środków, które zostały na 2021rok chodzi o przystań w 
Kowalewicach. Dochody bieżące zwiększone  o kwotę 586 668,47zł  z dotacji na realizację 
zadań zleconych. Zakończono część zadań inwestycyjnych tak jak budowa szatni przy boisku 
w miejscowości Bukowo Morskie. Modernizacja ulicy Spokojnej i Plażowej w Bobolinie. 
Przebudowa ulicy Słonecznej w miejscowości Wicie. Musimy wykreślić zadanie Budowa 
instalacji fotowoltaicznych  na potrzeby obiektów użyteczności publicznych nie udało nam się 
uzyskać dofinansowania. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata                          
2020-2025stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-2025: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: ,, Robert Ciszek jestem ZA” 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”.. 
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6. Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
7. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
8. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
9. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
10. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
11. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 11 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2020-2025 
/Uchwała Nr XXVI.298.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 21 
 
Wolne Wnioski  
Pan Wójt złożył życzenia urodzinowe Panu Bogdanowi Herbeć oraz Adamowi Wasieńko 
życzył wszystkiego  dużo zdrowia dla Radnych i wszystkim mieszkańca gminy Darłowo. 
Nikt Więcej głosy nie zabrał. 
Na tym punkt zakończono. 
 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1005 w dniu 18 listopada 2020 roku. 
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